



**BEST FOOD & PASTRY
MACHINERY CO., LTD.**

TY-503 Multipurpose Dumpling Making Machine

全自動包餡餃子成型機

TY-503 全自動包餡成型機內附有冰水冷卻迴圈壓縮機，可自行產生 4°C~15°C 的冰水，冷卻面皮，讓面皮不會產生因發熱而造成口感不佳的問題。

本機適合用於生產各式美味調理產品，如水餃、鍋貼、義大利餃、春捲、咖喱角、水晶餃、麵條等美食。

TY-503 with three independent controllers and water cooling compressor system to form various food products with filling inside. Free selection of forming mold size and shape by replacing attachments. By simply changing forming mold, it is suitable to produce dumpling, samosa, egg roll, potsticker, empanada, ravioli, apple pie, curry puff, har gua, pierogi, gugia, tortellini, noodles and customer special



規格 Specification:

機器尺寸 Dimension	: L860*W705*H1,800 mm
機器重量 Weight	: 280KG
電力 Power	: 220/380V, 50/60Hz, 3 Phase, 2.35KW
餡桶容量 Filling Hopper	: 15L
產品重量 Product Weight	: 7~80g
產量 Capacity	: 2,500~15,000 pcs/hr

特點 Feature:

- 1、配置 3 顆馬達，3 個變頻器，使生產速度，產品大小，皮餡比例極易調整且皮餡比可做同步調整。
- 2、多種配置使產品更多樣化，滿足客戶需求。
- 3、防水設計，使機器清洗更方便。
- 4、合理的結構設計，使維護更簡單，同時保護裝置結構，使機器的使用壽命更長。

1. More stable and easy to maintenance and clean.
2. Easy to control the machine capacity and products size in **3 sets** of independent inverter motor, the ratio between the outer dough and inside filling as well.
3. By changing different forming mold cam make different products.
- 4 . Unique design in water proof and humanity.

產品 Products:



四方餃 Ravili



鍋貼 Fried Stick Dumpling



花邊餃子 Dumpling with pattern



咖喱餃 Samosa



水晶餃 Crystal Dumpling



鍋貼 Fried Dumpling



麵條 Noodles



餛飩/水餃 (手工二次成型 Folding by hand)



機器生產程序 Production :



輸麵系統 Dough System



送餡系統 Filling System



冷卻系統 Cooling System



成型系統 Forming System